

Memo/Mémo



To: Band Members & Residents

From: Sal Poirier, Environmental Technician

Re: Community Garden/ RBC Sponsorship

When: Tuesday, May 16th, 2017

Where: Cimon Street (next to biodiversity area)

Time: 6:30p.m.

On **Tuesday, May 16th, 2017, at 6:30p.m.**, representatives from the Royal Bank of Canada (RBC) in Edmundston will be visiting the site of our new community garden on Cimon Street (next to the biodiversity area) to present us with a cheque/financial assistance to help us in realizing our gardening goals.

This will also be an excellent opportunity for band members and residents to check out and participate in this fun and fruitful project, and to ask any questions about the community garden project.

Snack and refreshments will be provided!

Thank you!

À: Membres & résident(e)s de la bande

De: Sal Poirier, Technicien environnemental

Sujet: Jardin communautaire/ Parrainage RBC

Quand: Mardi, le 16 mai, 2017

Endroit: Cimon Street (à côté de l'espace de biodiversité)

Heure: 18h30

Le **mardi, 16 mai, 2017, à 18h30** des représentants de la Banque Royale du Canada (RBC) d'Edmundston visiteront le site de notre nouveau jardin communautaire sur la rue Cimon (à côté de l'espace de biodiversité) pour nous présenter un chèque/aide financière pour nous aider à réaliser nos objectifs de jardinage.

Ce sera une excellente opportunité pour les membres et résident(e)s de la bande de venir voir et de participer à ce projet amusant et fructueux, et de poser n'importe quelles questions à propos du projet du jardin.

Collations et rafraichissements seront fournis!

Merci!

